



安全数据报表 Safety Data Sheet

1. 产品和供应商的介绍 IDENTIFICATION OF THE MATERIAL AND SUPPLIER

1.1 产品标识符: Product identifier

产品名称 UFS 钻石胶
Product name UFS DIAMOND STIX

其他名称 钻石胶/优质地毯钻石胶
Synonym(s) DIAMOND STIX • DIAMOND STIX PREMIUM CARPET ADHESIVE

1.2 用途: Uses and uses advised against

适用于 胶粘剂, 地毯胶粘剂, 地板胶粘剂
Use(s) ADHESIVE • CARPET ADHESIVE • FLOOR ADHESIVE

1.3 产品供应商的联系方式: Details of the supplier of the product

邮箱地址 info@universalfs.net
网址 www.universalflooringsolutions.com

1.4 Emergency telephone number(s)

Emergency National Poisons Line: 13 11 26

2. 危险源辨识 HAZARDS IDENTIFICATION

2.1 物质或混合物的分类 Classification of the substance or mixture

根据澳大利亚WHS法规, 不列为危险产品
NOT CLASSIFIED AS HAZARDOUS ACCORDING TO AUSTRALIAN WHS REGULATIONS

2.2 产品成份元素 Label elements

没有被列为危险性或预防性产品
No signal word, pictograms, hazard or precautionary statements have been allocated.

2.3 其他危害信息 Other hazards

暂时没有信息提供
No information provided.

3. 成份信息 COMPOSITION/ INFORMATION ON INGREDIENTS

3.1 物质/混合物 Substances / Mixtures

成份 Ingredient	CAS Number	EC Number	满意度 Content
无危险成份 NON HAZARDOUS INGREDIENTS	暂无 Not Available	暂无 Not Available	100%

4. 急救措施 FIRST AID MEASURES

4.1 急救措施说明 Description of first aid measures

不慎进入眼睛 Eye	如果不小心进入眼睛里，把眼皮分开，一直用自来水冲洗。继续用水冲洗大约15分钟与此同时找专业医护人员进行救助。 If in eyes, hold eyelids apart and flush continuously with running water. Continue flushing until advised to stop by a Poisons Information Centre, a doctor, or for at least 15 minutes.
不慎吸入，导致呼吸困难 Inhalation	如果不慎吸入导致无法呼吸，首先应尽快清理污染区，然后做人工呼吸进行救助。 If inhaled, remove from contaminated area. Apply artificial respiration if not breathing.
皮肤感染 Skin	如果皮肤或头发不小心被接触到，去除污染的衣物和用自来水冲洗皮肤和头发。一直用自来水冲洗，与此同时找专业医护人员进行救助。 If skin or hair contact occurs, remove contaminated clothing and flush skin and hair with running water. Continue flushing with water until advised to stop by a Poisons Information Centre or a doctor.
误食 Ingestion	请找专业医护人员进行救助。 For advice, contact a Poison Information Centre on 13 11 26 (Australia Wide) or a doctor (at once).
急救设施 First aid facilities	暂无 No information provided.

4.2 重要的症状和影响，无论是急性和慢性 Most important symptoms and effects, both acute and delayed

请见条款11： 对健康影响和症状的详细信息。

See Section 11 for more detailed information on health effects and symptoms.

4.3 立即就医，并进行特殊治疗 Immediate medical attention and special treatment needed

对症治疗。

Treat symptomatically.

5. 消防措施 FIRE FIGHTING MEASURES

5.1 灭火装备 Extinguishing media

请使用一种适合于周围火灾的灭火剂。

Use an extinguishing agent suitable for the surrounding fire.

5.2 物质或混合物所产生的特殊危害 Special hazards arising from the substance or mixture

非易燃。在加热后分解的物质可能会演变成碳氧化物和碳氢化合物

Non-flammable. May evolve carbon oxides and hydrocarbons when heated to decomposition.

5.3 消防人员的建议 Advice for firefighter

疏散区域及联络紧急服务。在火灾情况下可能会产生有毒气体。尽量保持逆风向并通知对那些顺风区域所存在的危险。灭火时，请穿着全套防护设备包括自给式呼吸器（SCBA）。用水雾去冷却未受损伤的容器及附近的存储区域。

Evacuate area and contact emergency services. Toxic gases may be evolved in a fire situation. Remain upwind and notify those downwind of hazard. Wear full protective equipment including Self Contained Breathing Apparatus (SCBA) when combating fire. Use waterfog to cool intact containers and nearby storage areas.

5.4 危险化学平代码 Hazchem code

暂无 None allocated.

6. 意外释放措施 ACCIDENTAL RELEASE MEASURES

6.1 个人防护措施，保护设备和应急程序 Personal precautions, protective equipment and emergency procedures

穿戴个人防护装备（PPE）在SDS 8节详细。清除所有未受保护人员离开本区域。尽量保持通风。请联系相应的紧急救援组织。

Wear Personal Protective Equipment (PPE) as detailed in section 8 of the SDS. Clear area of all unprotected personnel. Ventilate area where possible. Contact emergency services where appropriate.

6.2 环境保护措施 Environmental precautions

防止产品进入排水沟和下水道。

Prevent product from entering drains and waterways.

6.3 清洗方法 Methods of cleaning up

溢出的产品盛放到一个容器里，然后盖上盖子，使用非可燃吸收剂材料（例如，蛭石、沙子等类似的东西）把泄漏的胶收集起来，然后放到合适的容器里，置放到相应的垃圾回收机构。

Contain spillage, then cover / absorb spill with non-combustible absorbent material (vermiculite, sand, or similar), collect and place in suitable containers for disposal.

6.4 参考其他部分 Reference to other sections

见条款8和13的关于曝光控制和废弃处置

See Sections 8 and 13 for exposure controls and disposal.

7. 操作和存储 HANDLING AND STORAGE

7.1 安全操作注意事项 Precautions for safe handling

请在使用前仔细阅读本产品标签。通过安全的操作流程，从而可以避免眼睛或皮肤接触和吸入。注意个人卫生，包括饭前洗手。禁止在受污染的区域吃，喝和吸烟。

Before use carefully read the product label. Use of safe work practices are recommended to avoid eye or skin contact and inhalation. Observe good personal hygiene, including washing hands before eating. Prohibit eating, drinking and smoking in contaminated areas.

7.2 安全的存储条件，包括任何不相容性 Conditions for safe storage, including any incompatibilities

储存在阴凉、干燥、通风良好的区域，移除任何不兼容的物质和食品。确保容器在未使用时都贴上标签并密封保存。储存温度适合在15° C和37° C之间，避免结冰。

Store in a cool, dry, well ventilated area, removed from incompatible substances and foodstuffs. Ensure containers are adequately labelled and tightly closed when not in use. Store between 15°C and 37°C. Avoid freezing.

7.3 特定的最终用途 Specific end use(s)

暂无 No information provided.

8. 曝光控制/个人防护 EXPOSURE CONTROLS / PERSONAL PROTECTION

8.1 控制参数 Control parameters

暴露标准 Exposure standards

该产品已进入无曝光标准。No exposure standards have been entered for this product.

生化限制 Biological limits

该产品不含任何生物限制值。No biological limit values have been entered for this product.

8.2 曝光控制 Exposure controls

工程控制 Engineering controls

该产品适合在通风良好的地方使用，从而避免吸入人体。如果在存在风险的地方使用本产品，请使用机械式方式使工作区域通风。

Avoid inhalation. Use in well ventilated areas. Where an inhalation risk exists, mechanical extraction ventilation is recommended.

防护措施

PPE

眼部/面部 Eye / Face

面戴防溅眼镜。Wear splash-proof goggles.

手 Hands

戴聚氯乙烯或橡胶手套。Wear PVC or rubber gloves.

身体 Body

当您在使用大量该产品或在重污染区域工作时，请穿工作服

When using large quantities or where heavy contamination is likely, wear coveralls.

呼吸器 Respiratory

正常使用条件下不需要 Not required under normal conditions of use.



9. 物理化学性质 PHYSICAL AND CHEMICAL PROPERTIES

9.1 基本物理和化学性质的信息 Information on basic physical and chemical properties

外观 Appearance	浅黄色的膏体 BEIGE COLOURED PASTE
气味 Odour	非常低的气味 VERY LOW ODOUR
易燃性 Flammability	非易燃性 NON FLAMMABLE
闪点 Flash point	不相关 NOT RELEVANT
沸点 Boiling point	100°C
熔点 Melting point	无参照 NOT AVAILABLE
蒸发率 Evaporation rate	放置于水 AS FOR WATER
PH 值 pH	无参照 NOT AVAILABLE
蒸汽密度 Vapour density	1 (水= 1) (Water = 1)
比重力 Specific gravity	1.14
溶解度 (水) Solubility (water)	可分散的 DISPERSIBLE
蒸汽压力 Vapour pressure	无参照 NOT AVAILABLE
爆炸上限 Upper explosion limit	不相关 NOT RELEVANT
爆炸下限 Lower explosion limit	不相关 NOT RELEVANT
分配系数 Partition coefficient	无参照 NOT AVAILABLE
自燃温度 Autoignition temperature	无参照 NOT AVAILABLE
分解温度 Decomposition temperature	无参照 NOT AVAILABLE
粘度 Viscosity	无参照 NOT AVAILABLE
炸药性能 Explosive properties	无参照 NOT AVAILABLE
氧化性能 Oxidising properties	无参照 NOT AVAILABLE
气味阈值 Odour threshold	无参照 NOT AVAILABLE

9.2 其他相关信息 Other information

%挥发物 % Volatiles 33 % to 35 %

10. 稳定性和活性反应 STABILITY AND REACTIVITY

10.1 活性反应 Reactivity

请仔细阅读在条款10.2至10.6段所提供的信息. Carefully review all information provided in sections 10.2 to 10.6.

10.2 化学稳定性 Chemical stability

在推荐贮存条件下具有稳定性 Stable under recommended conditions of storage.

10.3 危险反应的可能性 Possibility of hazardous reactions

聚合不会发生 Polymerization will not occur.

10.4 应当避免的情况 Conditions to avoid

应当避免遇热，火花和明火等火源 Avoid heat, sparks, open flames and other ignition sources.

10.5 不相容材料 Incompatible materials

与氧化剂（例如酸和次氯酸盐）不兼容（如硝酸） Incompatible with oxidising agents (e.g. hypochlorites) and acids (e.g. nitric acid).

10.6 危险分解产物 Hazardous decomposition products

在加热时可能会分解从而演变成碳氧化物和碳氢化合物 May evolve carbon oxides and hydrocarbons when heated to decomposition.

11. 毒理学信息 TOXICOLOGICAL INFORMATION

11.1 毒理学效应信息 Information on toxicological effects

急性, 毒性 Acute toxicity	根据现有的数据, 分类标准不符合 Based on available data, the classification criteria are not met.
皮肤 Skin	不具有刺激皮肤的性能。长期或反复接触可能会导致轻微的刺激, 皮疹和皮炎。有潜在的粘结皮肤。 Not classified as a skin irritant. Prolonged or repeated contact may result in mild irritation, rash and dermatitis. Has the potential to bond skin.
眼睛 Eye	不具有刺激眼睛的性能。接触可能导致轻微红肿、流泪、发红。 Not classified as an eye irritant. Contact may result in mild irritation, lacrimation and redness.
敏感度 Sensitisation	不列为引起皮肤或呼吸道过敏。 Not classified as causing skin or respiratory sensitisation
致突变性 Mutagenicity	不列为诱变剂 Not classified as a mutagen
致癌性 Carcinogenicity	不列为致癌物质 Not classified as a carcinogen
生殖 Reproductive	不属于生殖毒素Not classified as a reproductive toxin
靶器官毒性- 单曝光 STOT – single exposure	未被归类为单次曝光造成器官损害。然而, 过度暴露可能会导致鼻子和喉咙的轻微刺激, 咳嗽。高水平暴露可引起头晕、恶心和头痛。 Not classified as causing organ damage from single exposure. However, over exposure may result in mild irritation of the nose and throat, with coughing. High level exposure may result in dizziness, nausea and headache.
靶器官毒性-重复暴露 STOT – repeated exposure	未被归类为单次曝光造成器官损害。 Not classified as causing organ damage from repeated exposure.
误吸 Aspiration	未被列为可造成误吸的产品。 Not classified as causing aspiration.

12. 生态信息 ECOLOGICAL INFORMATION

12.1 毒性Toxicity

不期望对环境有害。VOC水平计算为0 g/L。Not expected to be hazardous to the environment. VOC level calculated to be 0 g/L.

12.2 持久性和降解性 Persistence and degradability

暂无 No information provided.

12.3 生物蓄积潜力Bio accumulative potential

暂无 No information provided.

12.4 土壤流动性 Mobility in soil

暂无 No information provided.

12.5 其他不利影响 Other adverse effects

暂无 No information provided.

13. 废弃处置注意事项 DISPOSAL CONSIDERATIONS

13.1 废物处理方法Waste treatment methods

废弃处置	对于少量的废弃物, 可用砂、蛭石或类似的东西吸收处理到批准的垃圾填埋场。对于大量的, 联系制造商/供应商的附加信息。禁止废弃物排放到排水渠和可能导致水域受到威胁和环境损害的水生生物中。
Waste disposal	For small amounts, absorb with sand, vermiculite or similar and dispose of to an approved landfill site. For large quantities, contact the manufacturer/supplier for additional information. Prevent contamination of drains and waterways as aquatic life may be threatened and environmental damage may result.
立法 Legislation	排放废弃物时需应遵从当地相关的立法。Dispose of in accordance with relevant local legislation.

14. 运输信息 TRANSPORT INFORMATION

根据危险货物组织或国际航空运输协会所提供的标准，该产品不具备危险商品货物运输
NOT CLASSIFIED AS A DANGEROUS GOOD BY THE CRITERIA OF THE ADG CODE, IMDG OR IATA

	陆上运输 LAND TRANSPORT (ADG)	海上运输 SEA TRANSPORT (IMDG / IMO)	航空运输 AIR TRANSPORT (IATA / ICAO)
14.1 联合国编号 UN Number	暂无 None Allocated	暂无 None Allocated	暂无 None Allocated
14.2 相关运输名称 Proper Shipping Name	暂无 None Allocated	暂无 None Allocated	暂无 None Allocated
14.3 运输危险等级 Transport Hazard Class	暂无 None Allocated	暂无 None Allocated	暂无 None Allocated
14.4 包装公司 Packing Group	暂无 None Allocated	暂无 None Allocated	暂无 None Allocated

14.5 环境危害 Environmental hazards

未提供相关信息

No information provided

14.6 用户特殊的注意事项 Special precautions for user

危险化学品的代码

暂无

Hazchem code

None Allocated

15. 监管信息 REGULATORY INFORMATION**15.1 安全，健康和环境法规/物质或混合物的具体法规 Safety, health and environmental regulations/legislation specific for the substance or mixture**

毒性明细表

在药物和毒物的统一调度（SUSMP）标准中，该产品的毒性明细表未被列入

Poison schedule

A poison schedule number has not been allocated to this product using the criteria in the Standard for the Uniform Scheduling of Medicines and Poisons (SUSMP).

分类

Classifications

澳大利亚安全生产标准是基于全球协调制度（GHS）的分类和化学品标示

Safework Australia criteria is based on the Globally Harmonised System (GHS) of Classification and Labelling of Chemicals.

下面列出的分类和代码是根据危险分类标准所批准的物质[NOHSC: 1008(2004)].

The classifications and phrases listed below are based on the Approved Criteria for Classifying Hazardous Substances [NOHSC: 1008(2004)].

危险代码

Hazard codes

暂无

None allocated.

风险说法

Risk phrases

暂无

None allocated.

安全说法

Safety phrases

暂无

None allocated.

库存清单

Inventory listing(s)

澳大利亚：工商局（澳大利亚化学物质清单）

所有的成份都被列在工商行政管理机关，或是免税的。

AUSTRALIA: AICS (Australian Inventory of Chemical Substances)

All components are listed on AICS, or are exempt.

16. 其他信息 OTHER INFORMATION

附加信息 Additional information**人工呼吸器 RESPIRATORS:**

通常情况下，使用呼吸器应被限制和被工程控制的，从而避免暴露使用。如果必须佩戴呼吸设备，须确保选择的是正确的呼吸器和经过专业培训的，才可以使用。请切记一些呼吸器可能在长时间使用时会感觉很不舒服。如果是这种情况，应考虑使用空气动力或空气供应呼吸器来维持长时间或反复的操作。

In general the use of respirators should be limited and engineering controls employed to avoid exposure. If respiratory equipment must be worn ensure correct respirator selection and training is undertaken. Remember that some respirators may be extremely uncomfortable when used for long periods. The use of air powered or air supplied respirators should be considered where prolonged or repeated use is necessary.

个人防护装备指南 PERSONAL PROTECTIVE EQUIPMENT GUIDELINES:

本报告内所推荐的保护设备仅作为指南。个人防护装备的最终选择是应以考虑以下因素为基准，如如何使用，工作环境，使用的次数，产品浓度和工程控制的可用性。

The recommendation for protective equipment contained within this report is provided as a guide only. Factors such as method of application, working environment, quantity used, product concentration and the availability of engineering controls should be considered before final selection of personal protective equipment is made.

暴露的健康影响 HEALTH EFFECTS FROM EXPOSURE:

需要注意的是，接触到该产品后的影响将取决于几个因素，包括：使用频率和持续时间；使用的次数；控制措施的有效性；保护设备和应用的方法。准备一份包含所有可能出现的情况的报告是不切实际的，当遇到不可预计的风险时，客户需要自行应对相应的解决方案。

It should be noted that the effects from exposure to this product will depend on several factors including: frequency and duration of use; quantity used; effectiveness of control measures; protective equipment used and method of application. Given that it is impractical to prepare a report which would encompass all possible scenarios, it is anticipated that users will assess the risks and apply control methods where appropriate.

缩写 Abbreviations	ACGIH	美国政府工业卫生学家会议 American Conference of Governmental Industrial Hygienists
	CAS #	化学抽象服务号：用于唯一标识化学化合物 Chemical Abstract Service number - used to uniquely identify chemical compounds
	CNS	中枢神经系统 Central Nervous System
	EC No.	欧洲社团号码 European Community Number
	EMS	应急计划（船载危险的应急程序品） Emergency Schedules (Emergency Procedures for Ships Carrying Dangerous Goods)
	GHS	全球协调系统 Globally Harmonized System
	GTEPG	组文本紧急程序指南 Group Text Emergency Procedure Guide
	IARC	国际肿瘤研究机构 International Agency for Research on Cancer
	LC50	致死浓度，50% /半数致死浓度 Lethal Concentration, 50% / Median Lethal Concentration
	LD50	致死剂量，50 % /平均致死剂量 Lethal Dose, 50% / Median Lethal Dose
	mg/m ³	毫克每立方米 Milligrams per Cubic Metre
	OEL	职业接触限值 Occupational Exposure Limit
	PH	涉及到氢离子浓度的0（高酸性）的规模至14（高碱性） Relates to hydrogen ion concentration using a scale of 0 (high acidic) to 14 (highly alkaline).
	ppm	百万分率 Parts Per Million
	STEL	短期接触限值 Short-Term Exposure Limit
	STOT-RE	靶器官毒性（重复暴露） Specific target organ toxicity (repeated exposure)
	STOT-SE	靶器官毒性（单次暴露） Specific target organ toxicity (single exposure)
	SUSMP	药品和毒物的统一调度标准 Standard for the Uniform Scheduling of Medicines and Poisons
	SWA	澳洲安全工作机构 Safe Work Australia
	TLV	阈值 - 人体的最高容许浓度 Threshold Limit Value
	TWA	时间加权平均值 Time Weighted Average

报告状况
Report status

此文件已被RMT同意来作为他们的安全数据报表 ('SDS')。RMT是本产品以及其服务在制造商、进口商或供应商的代表。

基于制造商，进口商，供应商或者是任意第三方来源所提供给RMT本产品的信息，一律视为他们对本产品有最新的安全知识和发行时的产品操作注意事项的信息。进一步澄清此产品任何方面的信息，应直接从制造商，进口商或供应商所获得。

在这个安全数据报表SDS中，RMT已提供准确和最新的信息并以此为准则，在准确性和完整性方面，它不提供任何担保。对于任何人为所造成的任何损失，伤害或破坏（包括间接损失）所造成的后果，RMT将不承担任何法律责任。

This document has been compiled by RMT on behalf of the manufacturer, importer or supplier of the product and serves as their Safety Data Sheet ('SDS').

It is based on information concerning the product which has been provided to RMT by the manufacturer, importer or supplier or obtained from third party sources and is believed to represent the current state of knowledge as to the appropriate safety and handling precautions for the product at the time of issue. Further clarification regarding any aspect of the product should be obtained directly from the manufacturer, importer or supplier.

While RMT has taken all due care to include accurate and up-to-date information in this SDS, it does not provide any warranty as to accuracy or completeness. As far as lawfully possible, RMT accepts no liability for any loss, injury or damage (including consequential loss) which may be suffered or incurred by any person as a consequence of their reliance on the information contained in this SDS.

PRODUCT NAME UFS DIAMOND STIX

Prepared by

Risk Management Technologies
5 Ventnor Ave, West Perth
Western Australia 6005
Phone: +61 8 9322 1711
Fax: +61 8 9322 1794
Email: info@rmt.com.au
Web: www.rmt.com.au.

[End of SDS]